
Styrelsemöte onsdagen den 5 december 2018

Närvarande: Mats Thorebring, Jan-Erik Johansson, Ove Sundeborn, Håkan 
Lindgren, Viktor Gustavsson, Weine Jonsson, Alf Thorebring, Susanne 
Landelius

1. Mötet öppnades av Håkan Lindgren

2. Till ordförande valdes Håkan Lindgren och till sekreterare Susanne 
Landelius

3. Till justeringsman valdes Jan-Erik Johansson

4. I dagsläget finns 101.000:- i kassan

5. Genomgång inför Julbasaren lördag den 8/12 samt inför Grötfesten 
onsdagen den 12/12

6. Genomgång av förra protokollet. Renoveringen av Åstrands Viktor samt 
Nilssons Ford är klara. Håkan redovisade lite från Workshopen. Det hade 
varit en del diskussioner om näringslivet/turismen i bygden men inget 
direkt nytt. Veteranmotorklubben har varit med ett tag och vet att man 
skall söka de bidrag som finns och försöka marknadsföra verksamheten så
gott det går. 

7. Övriga frågor: Förra mötet diskuterades handlingarna kring Lantmäteriets
beslut och vi trodde då att vi saknade några bilagor. Vi har nu fått hjälp 
med det och allt är i sin ordning.
Arbetet med nästa års program går vidare och det diskuterades om vad vi 
hade förra året och om vi skall lägga till något mera/nytt. Viktor tar 
kontakt med Svevia om eventuell ny infart till gärdet som eventuellt skall 
bli parkering vid nästa Hönsbytardag. Håkan/Ove tar kontakt med ”Höns 
tjejerna” om eventuellt  Hönsbytardag 2019.

8. Mötet avslutades av Håkan Lindgren.

Sekreterare Justerare
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